
Geachte griffie, 

 

In de voorbereiding op de behandeling van de Omgevingsvisie, heeft de fractie van D66 
Rijswijk in ieder geval de volgende algemene vragen: 

• De omgevingsvisie is ambitieus en heeft geld nodig om deze te realiseren. Hoe 
ziet het College de realisatie van de ambities uit de Omgevingsvisie in het kader 
van het ravijnjaar en de beperkte middelen van de gemeente? Waar liggen de 
prioriteiten? 

• In het verleden heeft de gemeente andere visies ontwikkeld op deelgebieden en 
ook meer algemeen zoals de Stadsvisie. Welke visies worden door de 
Omgevingsvisie vervangen, en welke blijven naast de Omgevingsvisie bestaan? 

• De inclusie agenda lijkt te missen in de Omgevingsvisie. Hoe ziet het College de 
rol van de Omgevingsvisie in bijvoorbeeld de toegankelijkheid van de publieke 
ruimte; en welke kaders stelt deze visie nu aan toegankelijkheid; 

• Gezondheid in brede zin lijkt eveneens te missen in de Omgevingsvisie. Hoe ziet 
het College dat de Omgevingsvisie kan bijdragen aan de gezondheid van 
Rijswijkers bijvoorbeeld door voldoende groen, lucht- en waterkwaliteit, en 
ruimte voor sporten en bewegen? 

Vriendelijk verzoek om deze vragen alvast door te geleiden naar het College in de 
voorbereiding van het forum a.s. dinsdag. 

 

Met vriendelijke groet, 

Constantijn Dolmans - raadslid 

 


